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Toshkent 2023 



Ushbu darslik milliy tadqiqot universiteti Ilmiy Kengashining 2023 yil 

декабрь 4- sonli yig’ilishida ko'rib chiqildi va chop etishga tavsiya etildi.  

 

UO'T: 338.431.2: 336.114 

Ushbu darslik 5А230901 – “Buxgalteriya hisobi (tarmoqlar va sohalar 

bo'yicha)” mutaxassislari uchun mo'ljallangan. Oliy kasbiy ta'limning davlat ta'lim 

standarti talablarini inobatga olgan holda, “Iqtisodiyot sub'ektlari moliyaviy 

holatining tahlili” fani bo'yicha o'quv dasturiga muvofiq tuzilgan, shuningdek 

talabalar va magistrlar uchun asosiy o'quv adabiyoti sifatida ishlab chiqilgan. U 

o'qituvchilar, aspirantlar va doktorantlar, shuningdek, ushbu sohada ilmiy-tadqiqot 

ishlarini olib boradigan tadqiqotchilar va buxgalteriya mutaxassislari uchun 

mo'ljallangan.    

Данное учебное пособие предназначено для специалистов 5А230901 – 

«Бухгалтерский учет (отраслям и по сферам)». С учетом требований 

государственного образовательного стандарта высшего профессионального 

образования оно составлено в соответствии с учебной программой по 

предмету «Анализ финансового состояния субъектов экономики», а также 

разработано в качестве основной учебной литературы для студентов и 

магистров. Он предназначен для преподавателей, аспирантов и докторантов, а 

также исследователей и специалистов в области бухгалтерского учета, 

которые проводят исследования и разработки в этой области. 

This textbook is intended for specialists 5А230901 – “accounting (by industries 

and industries)”. Taking into account the requirements of the state educational 

standard of higher professional education, is compiled in accordance with the 

curriculum on the discipline “Analysis of the financial condition of economy 

subjects”, and also developed as the main educational literature for students and 

masters. It is intended for teachers, graduate students and doctoral students, as well 

as researchers and accounting specialists who carry out scientific research work in 

this field.  
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